
Protokół Nr  1/2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 13 stycznia 2014 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 
b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1  

Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Stefan 
Purol. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-4 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – stwierdził, że w uzasadnieniu w planie dochodów dz. 600 opłaty za korzystanie z 

przystanków autobusowych  wprowadzamy kwotę 19 tys. zł, a na utrzymanie wynosi 14 
tys. zł. Radny pytał co z różnicą? 

Skarbnik – odpowiedziała, że wpływy z usług to plan jaki próbuje się uzyskać za zatrzymanie 
się na przystankach, a w wydatkach mieści się kwota dotacji, którą przekazano 
zarządzeniem Burmistrza. 

Z.Jonko – pytał czy o 5 mln 100 tys. zł zwiększy się budżet? 
Skarbnik - wyjaśniła, że obrotowo tak a wynikowo nie. Kiedyś to były przychody zakładu 

budżetowego, teraz to są dochody w budżecie Miasta, więc są ujmowane w budżecie.  
Z.Jonko – pytał jakie będzie zabezpieczenie pożyczki 300 tys. zł dla szpitala i czy będzie 

zainteresowany? 
Burmistrz - odpowiedział, że pożyczamy odsetkowo na 3% i zabezpieczamy wekslem. Szpital 

jest na etapie pozyskiwania kredytu. Dyrektor Szpitala będzie na Sesji. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1 .  

 
b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
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Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1 .  

 
 
  
Ad 3  

W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 

B.Stanczewski – pytał odnośnie pisma Szyperskiego (w załączeniu)? 
Burmistrz – wyjaśnił, że od dłuższego czasu prowadzone jest postępowanie administracyjne 

przeciwko Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej odnośnie ułożenia kabli telewizyjnych, 
których nie ma naniesionych na mapach do celów projektowych. Przy utwardzeniu każdej 
ulicy wykonawca wchodząc na plac budowy ma informacje, że są instalacje. Potem 
mieszkańcy mają pretensję, że uszkodzono instalację. Tak było na ul. Wiejskiej i Nowej. 
Zwrócono się do BSM z pytaniem czy to ich instalacje, odpowiedź była negatywna, że to nie 
są ich instalacje. Natomiast na drugi dzień były układane instalacje po gruntach 
prywatnych. Odnośnie skrzynek TVK, gdzie były poucinane kable też odpowiedziano, że to 
nie są skrzynki BSM. Od każdych należności BSM odwołuje się do Samorządowego 
Kolegium Odwoławczego. Jeden skład uznaje rację Miasta a inny nie. To wszystko można 
udowodnić, że to są instalacje BSM, bo są oświadczenia mieszkańców i zdjęcia. Było 
spotkanie z Prezesem BSM i radcą prawnym A.Nowickim, gdzie ustalono, że BSM ma 
zinwentaryzować wszystkie instalacje. Pan K.Szyperski uważa, że to olbrzymie pieniądze i 
po swojemu to liczy. To rywalizacja pomiędzy TV Kablową a firmą prywatną. Pan 
K.Szyperski powołuje się na odbiory, mapy, co wszystko kosztuje a konkurencja, czyli BSM 
nie ponosi takich kosztów i jest tańsza.  Mimo symbolicznych opłat nie robi się tego 
należycie. Od kilku lat ten proceder kwitnie.  

B.Stanczewski – stwierdził, że zachowanie SKO w tej kwestii jest pasywne. 
 
 

Wyniku wyczerpania dyskusji Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

 
Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  14.35  zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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